
L'alcalde de Forallac veu prioritari resoldre la contaminaci�

de l'aigua

Ha adre�at un escrit a tots els ve�ns en qu� detalla totes les accions que

s'han fet per millorar el servei

L'alcalde de Forallac, Josep Sala, arran de la contaminaci� per herbicides a l'aigua de boca Ðque tamb� afecta la

BisbalÐ, ha adre�at un escrit als ve�ns en qu� els informa que aquest �s i ha estat de sempre un tema prioritari.

Sala, que recorda la contaminaci� per nitrats, destaca amb contund�ncia que mai es va deixar de reclamar a

l'Ag�ncia Catalana de l'Aigua (ACA) una soluci� def initiva, que havia de ser la captaci� de Fontanilles. La

captaci� va entrar en servei el novembre del 2007, tot i que Forallac ja l'havia posat sobre la taula l'any 2001.

Sala explica que el 3 d'agost el Depar tament de Salut va declarar com a no potable l'aigua de la xarxa p�blica

per una concentraci� excessiva de dos productes f itosanitaris al pou de Castell d'Empord�. Ò�s pr�cticament

impossible saber per quin motiu s'ha produ�t aquest exc�s de productes, ni d'on provenen ni quan es van

realitzarÓ, destaca Sala, que recorda les mesures que s'estan prenent, com la futura instalálaci� dels f iltres de

carb�. Aix� no treu que l'alcalde vulgui demanar disculpes a la poblaci�, i hi afegeix que s'est� treballant per

buscar la millor soluci� possible i de futur.
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